

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: CAPITAL BANK OF JORDAN

Date: 29–12–2020 11:22:02 AM

Subject: Other Material Information

CAPITAL BANK OF JORDAN announces the occurrence of the following material event:

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك المال الأردنى

التاريخ: 29-12-2020 11:22:02 AM

الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى تعلن شركة بنك المال الأردني عن وقوع الحدث

الجوهرى المبين أدناه للشركة:

Material Event

Major transactions concluded by the Company and cancelations thereof, and the Board of Directors' evaluation of the anticipated impact of such transactions on the Company's profitability and its financial position

الحدث الجوهرى

الصفقات الكبيرة التي تعقدها الشركة وإلغاء مثل هذه الصفقات، وتقييم مجلس الإدارة للأثر المتوقع لها على ربحية الشركة و مركزها

التاريخ : 29 /2020/12

الرقـم : أ س/ 8377 /2020

السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين عناية السادة / دائرة الإفصاح

المحترمين

عمّان – الأردن

Date: 29/12/202 |Number: 8377/2020

Messrs. Jordan Securities Commission Disclosure Department Amman- Jordan

In Accordance with article 43/D of Securities Law Number (76) of the year 2002 and article (8) of the Instructions of Issuing Companies Disclosure, Accounting and Auditing Standards, kindly be advised that on Tuesday December 29, 2020 Capital Bank of Jordan and National Bank of Iraq (a subsidiary of Capital Bank with 61.85% ownership) have both signed agreements for the acquisition of Bank Audi's operations in Jordan and Iraq. Approvals for these transactions have been procured from the Central Bank of Jordan, the Central Bank of Iraq and the respective Boards of Directors of each of Capital Bank and National Bank of Iraq. The aforementioned acquisitions are in line with the Bank's strategy to expand and increase its market share. We will keep you informed of any development as it may occur.

Chairman of the Board of Directors Bassem Khalil Al Salem

تحية واحتراما وبعدء

عملا ًبأحكام المادة (43/د) من قانون الأوراق المالية رقم (76) لسنة 2002 والمادة (8) من تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004، نود إعلامكم بأنه قد تم في هذا اليوم الثلاثاء الموافق29 /2020/12 توقيع اتفاقية استحواذ على الأعمال المصرفية لفروع بنك عودة (شركة مساهمة محدودة – شركة أجنبية عاملة) فى الأردن من خلال شركة بنك المال الأردني وفي العراق من خلال المصرف الأهلى العراقى المملوك من بنك المال بنسبة 61.85%، وذلك بعد الحصول على موافقة البنك المركزى الأردنى والبنك المركزى العراقى ومجلسى إدارة بنك المال الأردنى والمصرف الأهلى العراقى على هذه العملية، ويأتى هذا القرار ضمن استراتيجية البنك للتوسع وتعزيز حصته السوقية، وسنقوم بإعلامكم عن أى مستجدات حول هذا الأمر حال حدوثها.

> وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،، رئيس مجلس الادارة



Please accept our sincere thanks and

appreciation.

Name: Mervat Kharoub

Position: Shareholders Relations

Officer

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Mervat Kharoub المنصب: موظف علاقات المساهمين